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 کسانی که دوگانه فرصت طلبانه از قدرت میدانی و دیپلماسی معرفی می کنند بدانند این قالیباف گفته

 رویکرد ضد منافع ملی بوده و دلیل آن فرصت طلبی است.

رئیس مجلس شورای اسلامی عنوان کرد؛ 

محمد باقر قالیباف، رئیس مجلس شورای اسلامی در همایش «خلیج فارس خانه ماست» گفت:

خلیج فارس برای ما مهم و باشکوه است ولی باشکوه تر و عظیم تر از آن روزی است که شاهد خروج همه نیروهای نظامی
خارجی از منطقه باشیم. آن روز، روز شادی مردم منطقه خواهد بود.

به گزارش اسپادانا خبر، قالیباف امنیت را مهم ترین موضوع و مولفه همه انسان ها در همه مناطق دانست و تاکید کرد:

در تمامی فرهنگ ها و ادیان به شکل ویژه ای به بحث امنیت تاکید شده است تا جایی که برخی اندیشمندان به فلسفه امنیت
با تعابیر مختلف پرداخته اند. امنیت زمانی مهم تر می شود که در نقاطی با اهمیت خود را نشان دهد. یکی از این مناطق مهم و

استراتژیک منطقه خلیج فارس است. امروز هرگونه حضور نیروهای نظامی خارج از منطقه، نه تنها موجب حفظ امنیت در
منطقه نخواهد شد  بلکه خود آن باعث تهدید و ناامنی در منطقه است. حضور این نیروهای نظامی خارجی که در رأس آن ها

آمریکا قرار دارد باعث از بین رفتن فرصت های اقتصادی در منطقه و خارج از منطقه شده است. اگر امروز شاهد وجود
فاصله و شکافی در جنوب و شمال خلیج فارس هستیم به دلیل وجود نیروهای آمریکایی در منطقه است. این نیروهای خارجی
به منطقه آمده اند تا روندها را ایجاد و کنترل کنند، همچنین آمده اند فرآیندها را به نفع منافع خودشان تغییر دهند چرا که تنها

دلیل حضور نظامیان خارج از منطقه تامین منافع خودشان است. یکی دیگر از دلایل حضور نظامیان خارج از منطقه نیز دخالت
در تامین انرژی و حفظ امنیت رژیم صهیونیستی است. مسلم و قطعی است که ایران قوی در عمل نشان داده است هرگز

دست آمریکا به شمال خلیج فارس نخواهد رسید و تحرکات آمریکا اثری در شمال خلیج فارس نخواهد داشت. جمهوری اسلامی
ایران نشان داد که دست آمریکا را از شمال خلیج فارس قطع کرده است.

اظهار داشت: در واکنش به فایل صوتی منتشر شده محمدجواد ظریف وی 

همه ما می دانیم که تولید قدرت، چه قدرت هوشمند و چه قدرت نرم و چه قدرت سخت، ضامن امنیت ملی و ضامن قدرت
دیپلماسی است. اگر کسانی به هر دلیلی، دوگانه فرصت طلبانه از قدرت میدانی و دیپلماسی معرفی کنند بدانند که این رویکرد

ضد منافع ملی، ضد تجربه بشریت، ضد علم و ضد هرگونه منطقی بوده و دلیل آن فقط فرصت طلبی است. ما با همه وجود می
دانیم که حاج قاسم عزیز، هنرش این بود که برای کشور تولید قدرت می کرد. ما روی حاج قاسم حساسیم به این دلیل که او
نماد مکتب حرکت امام خمینی (ره) بود. حاج قاسمِ ما، سیدالشهدای مدافعین حرم و نماد مقاومت کشورهای اسلامی بود. او
الگوی جوانان امروز جهان اسلام و آزادیخواهان و قهرمان ملی ما است. ما حاضر نیستیم یک خط کوچک در سیمای درخشان

این عزیزمان وارد شود و این برای ما سخت و سنگین و غیرقابل تحمل است البته می دانیم خداوند متعال مدافع و حافظ خون
شهدا است. در همان روزهای ابتدای شهادت شهید سلیمانی، در یک سخنرانی به این موضوع اشاره کردم که اگر شهادت

شهید بهشتی، سیدالشهدای انقلاب اسلامی در آغاز انقلاب در مقابله با منافقین موجب رسوا شدن منافقین و ریشه کن شدن
حضور آنها در کشور شد، مطمئن هستیم، خون شهید سلیمانی نیز امروز موجب رسوایی غربگرایان در کشور خواهد شد و

ریشه آنها را از کشور خواهند کَند و سروصداهای این روزها نشانه روشنی بر این وقایع است.
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